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Věc :   Upřesnění informace ohledně dodávky elektřiny  

Vážení spoluobčané.

     Vzhledem k tomu, že po Miletíně kolují zaručené zprávy, že bude Miletín odpojen od přívodu
elektřiny a že je Miletín neplatičem sděluji následující.

    Město  Miletín  jako  právnická  osoba,  uzavřela  s  firmou  Energie  pod  kontrolou  smlouvu  o
působení na burze dodavatelů elektřiny s tím, že pro nás jako město nakoupí co nejvýhodnější cenu
elektřiny.  Důvod byl  jediný  a  to  ten  abychom ušetřili  za  elektřinu.  Takto  to učinilo  kolem 400
subjektů, především obcí, měst a škol z celé ČR. Například také město Hořice. 

     Takto to skutečně několik let fungovalo a to až do minulého týdne, kde se dostavil obchodní
zástupce, mně do té doby neznámé firmy Amper Market a od něho jsme se dozvěděl informaci, že
firma  Energie  pod  kontrolou  (dále  jen  EPK)  dluží  firmě  Amper  Market  (dále  jen  AM)  cca  12
mil.korun za spotřebu elektřiny. To bylo pro mne zcela nová informace, že firma EPK má nějakou
smlouvu s AM. Město Miletín nemá žádný smluvní vztah s firmaou AM. Co se týká města Miletín,
tak máme vše řádně uhrazeno, nejme žádní dlužníci a ani černí odběratelé, jak nějaká média tvrdí a
bohužel  někteří  občané tomu  věří.  Je  to  skutečně spor  těchto  dvou firem.  V  žádném případě
nehrozí odpojení elektřiny městu Miletín. V současné době jsou činěny kroky k tomu, aby byl tento
problém vyřešen. Městu Miletínu, jako právnické osobě přerušení el.dodávky nehrozí. Pokud by k
tomu došlo, jednalo by se trestný čin, za který by bylo zodpovědná firma, která by tak učinila. Tato
firma si toho je také plně vědoma.

    Tento celý problém se týká pouze budov, které má město v majetku, nejedná se tedy o fyzické

osoby a jiné právnické osoby v Miletíně, kromě Základní školy K.J.Erbena, která bude postupovat v
souladu s kroky města Miletín.

     Věřím,  že jsem tak dostatečně vysvětlil  celou věc  a  doufám,  že  i  uklidnil  veřejnost.  Bližší
informace velice rád na požádání sdělím komukoliv, kdo bude mít zájem.

 Nosek Miroslav – starosta města Miletín

                                                   


